
 

  

 



 



 



 



 

Per què va escollir la seva especialitat? 



 



 



 



 



 



 

 

 



 

Creu que hi ha més o menys respecte als principis ètics 

ara que quan era jove? 

Té alguna recomanació o consell pels metges i 

metgesses joves que llegeixin aquesta entrevista? 


